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ПРОТОКОЛ № 07/18 

засідання Комітету захисту професійних прав адвокатів та реалізації гарантій 

адвокатської діяльності Ради адвокатів Одеської області  

(надалі - Комітет) 

м. Одеса                          10 липня 2018 року 

 

ПРИСУТНІ:  

Голова Комітету: Козлов Олександр Олександрович; 

Заступник Голови Комітету: Семенов Вадим Іванович;  

Секретар Комітету: Фомічов Ігор Олегович; 

Члени Комітету: Бессараба Павло Анатолійович, Валіхметова Олена Владиславівна, 

Григоренко Юрій Сергійович, Давиденко Андрій Парфирійович, Долгов Володимир 

Михайлович, Левченко Тетяна Миколаївна, Маляр Вячеслав Юрійович, Саінчин Сергій 

Олександрович, Шевчук Кирило Миколайович; 

Кандидат у члени Комітету: Врона Андрій Валентинович;  

Спеціаліст з організації роботи та документообігу Комітету: Морозова Олександра 

Геннадіївна. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

1. Розгляд заяви кандидата на вступ до складу Комітету та направлення відповідного рішення 

до РАОО на затвердження. 

2. Розгляд звернення Одеського окружного адміністративного суду. 

3. Доповідь Григоренка Ю.С. за результатами роботи спеціального засідання під час 38-ї сесії 

Ради ООН з прав людини.  

4. Розгляд питань стосовно організації роботи Комітету.  

 

ПО ПЕРШОМУ ПИТАННЮ СЛУХАЛИ: 

1. Козлова О.О., який представив адвоката Врону Андрія Валентиновича, який звернувся до 

РАОО із заявою про прийняття його до складу Комітету.  

2. Врону А.В., який відрекомендував себе та висловив бажання взяти участь у діяльності 

Комітету з вирішення питань, пов’язаних із захистом професійних прав адвокатів та 

забезпечення дотримання гарантій адвокатської діяльності. 

3. Козлова О.О., який повідомив, що у зв’язку з недостатньою кількістю присутніх членів 

Комітету, необхідною для голосування, питання про прийняття адвоката Врони А.В. до 

складу Комітету не може бути вирішено на даному засіданні.  

 

ПО ДРУГОМУ ПИТАННЮ СЛУХАЛИ: 

1. Козлова О.О., який повідомив, що до Ради адвокатів Одеської області надійшла заява 

Одеського окружного адміністративного суду про зловживання адвокатом його 

процесуальними правами, опрацювання якої було доручено Комітету.  

2. Григоренка Ю.С., який зазначив, що відповідно до положень Закону України «Про 

адвокатуру та адвокатську діяльність» рада адвокатів регіону є органом адвокатського 

самоврядування та не може жодним чином втручатися безпосередньо у здійснення 

адвокатом його професійної діяльності та правову позиції по справі, а отже у ради регіону 

відсутні повноваження вирішувати дані питання.  

3. Семенова В.І., який підтримав думку Григоренка Ю.С. та додав, що у таких випадках рада 

адвокатів регіону не може вплинути на адвоката у примусову порядку, адже, у першу чергу, 

рада не уповноважена на встановлення факту зловживання процесуальними правами.  
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4. Маляра В.Ю., який запропонував запросити адвоката до Ради адвокатів Одеської області та 

роз’яснити юридичні наслідки зловживання правами під час судового розгляду справи. 

5. Семенова В.І.. який виявив бажання підготувати проект відповіді на відповідне звернення 

Одеського окружного адміністративного суду. 

 

ПО ТРЕТЬОМУ ПИТАННЮ СЛУХАЛИ:  

1. Григоренка Ю.С., який повідомив, що у Женеві, Швейцарія, у рамках 38-ї сесії Ради ООН з 

прав людини відбулося спеціальне засідання з питань дотримання прав адвокатів в Україні, 

Азербайджані та Казахстані, під час якого мали можливість виступити з доповіддю і 

представники НААУ, за результатом чого була досягнута домовленість щодо співпраці з 

Радою ООН з прав людини у сфері захисту незалежності професії адвоката, а також 

вивчення ситуації відносно порушень гарантій адвокатської діяльності в Україні.  

 

ПО ЧЕТВЕРТОМУ ПИТАННЮ СЛУХАЛИ: 

1. Козлова О.О., який поставив на обговорення питання щодо внесення змін до порядку 

опрацювання заяв адвокатів за ч.5 ст. 212-3 КУпАП та ст. 397 ККУ, зокрема, здійснення 

розподілу вказаних заяв на всіх членів Комітету незалежно від участі в робочих групах.  

2. Семенова В.І., який запропонував збільшити кількість учасників Робочої групи 397 та 

Робочої групи з питань доступу до інформації пропорційно до рівня завантаженості кожної.  

3. Козлова О.О., який повідомив, що вищевказана процедура розподілу роботи з опрацювання 

заяв адвокатів дозволить сформувати дійсну статистику активності участі всіх членів 

Комітету.  

4. Григоренка Ю.С., який висловив думку щодо необхідності коригування Положення про 

Комітет у частині вжиття заходів стосовно членів Комітету, які не відвідують чергові 

засідання, не працюють з заявами адвокатів про порушення професійних прав та не беруть 

участь у процесуальних діях відносно адвокатів. 

5. Давиденка А.П., який зазначив, що Комітет є громадською організацією, членство у якій є 

добровільним, з огляду на що не може існувати обов’язкового до виконання регламенту. 

6. Козлова О.О., який вказав, що у зв’язку з відсутністю кворуму, доцільно відкласти 

подальший розгляд питань щодо внесення змін до Положення про Комітет на наступне 

засідання.  

 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Відкласти на наступне засідання Комітету вирішення питання стосовно прийняття адвоката 

Врони А.В. до складу Комітету.  

2. Доручити заступнику голови Комітету Семенову В.І. скласти проект відповіді на звернення 

Одеського окружного адміністративного суду. 

3. Відкласти на наступне засідання Комітету обговорення питань щодо внесення змін до 

Положення про Комітет. 

 

ПІДПИСИ: 

Голова Комітету      ______________   О.О. Козлов 

 

Заступник  

Голови Комітету      ______________   В.І. Семенов  

 

Секретар Комітету   ______________   І.О. Фомічов 
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Члени Комітету:  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

______________     П.А. Бессараба 
 

______________     

 

Т.М. Левченко 

 

______________     

 

О.В. Валіхметова                        
 

______________     

 

В.Ю. Маляр 

 

______________     

 

Ю.С. Григоренко                         
 

______________     
 

С.О. Саінчин 

 

______________     

 

А.П. Давиденко  
 

______________     
 

К.М. Шевчук 

 

______________     
 

В.М. Долгов                                  

  

 

    

 


